
مهدی دوستی به مناسبت روز جهانی اوتیسم با حضور 
در مدرسه اوتیسم مهرجو بندرعباس ضمن بازدید از 
این مجتمع آموزشی مستقیم در جریان روند فعالیت و 
کمبودهــای این مرکز قرار گرفت و با مربیان، معلمان 
و والدین کودکان اوتیســم بــه صحبت و تبادل نظر 

پرداخت.
»اوتیسم یک اختلال عصبی است که عملکرد مغز را 
تحت تاثیر قرار می دهد. مطالعات جدید نشان می دهد 
علائم اوتیسم در ســال اول قابل شناسایی هستند و 
می تــوان مداخلات درمانی را از ابتدای دو ســالگی 

کودک آغاز کرد.«
وی در جمــع خانواده هــای دارای کودک اوتیســم 
گفت: آشــنا کردن جامعه با این نوع از اختلال طیفیِ 
عصبی-رشــدی اهمیت بســیاری دارد، باید تلاش 
کنیــم تا ظرافت هــای رفتاری با افراد اوتیســم را به 
جامعه بشناســانیم و به همه بفهمانیم که این افراد چه 

گنجینه های عظیمی هستند.
رییس شورای آموزش و پرورش هرمزگان همچنین با 
قدردانی از زحمات معلمان و مربیان کودکان اوتیسم، با 
بیان اینکه ضرورت و سختی کار با این کودکان را درک 
می کند، اظهار کرد: نیازمندی های مجتمع آموزشــی 
مهرجو در ســریع ترین زمان رفع خواهد شد و با نظر 
انجمن اوتیســم و آموزش و پرورش استثنایی محیط 

مدرسه مناسب سازی و تجهیز خواهد شد.
دوســتی از تامین اعتبار ساخت اتاق انتظار والدین نیز 
خبر داد و ابراز کرد: یکی از برنامه هایی که در دستورکار 
قرار خواهیم داد توسعه فضای آموزشی برای کودکان 
اوتیسم است و به این منظور با طراحی ای ویژه و منطبق 
بر نیازها کار احداث مرکز خاص کودکان اوتیســم در 

بندرعباس آغاز خواهد شد.
وی احداث پارک ویژه اوتیسمی ها را از دیگر برنامه های 
پیش رو اعلام کرد و گفت: اما به عنوان برنامه ی کوتاه 
مدت می توانیم یکی از پارک های موجود بندرعباس 

را مناسب سازی کنیم.
دوستی شناسایی و غربالگری دقیق در استان هرمزگان 
را ضروری دانست وتاکید داشت: لازم است آمار دقیق 
کودکان و افراد اوتیسم احصا شود ضمن اینکه اهتمام 
به این امر از بدو تولد می تواند منجر به آغاز آموزش ها 

از سنین پایین کودکی شود
استاندار هرمزگان همچنین با اشاره به دغدغه انجمن 
اوتیسم مبنی بر مشکلات اتباع در دریافت خدمات و 
مشکلات تأاین دارو تاکیدکرد: زمینه ی تحصیل کودکان 
اوتیسمی اتباع نیز باید فراهم شود، جهت تأمین داروی 
کودکان اوتیسم نیز پیگیری های لازم را انجام می دهیم.

وی همچنین با اشــاره به اهمیت شناسایی بهنگام و 
دقیق کودکان دارای اختلال اوتیســم در بدو تولد بیان 
کرد: میانگین تعداد کودکان اوتیسم استان هرمزگان از 
میانگین کشوری بسیار کمتر است و این نشان از عدم 
شناسایی این قشر از جامعه است که باید خانواده ها و 
مسوولان آموزشی همکاری کنند تا این افراد به موقع 
شناســایی شوند و تحت آموزش و مداخله های لازم 

قرار بگیرند.
ساخت سایبان حیاط مدرسه مرکز آموزشی اوتیسم 
مهرجو، تجهیز مدرســه به وسایل بازی ایمن، تجهیز 
ساختمان مدرسه به آسانسور و تشکیل تعاونی مسکن 
برای معلمان و مربیان دانش آموزان دارای اختلال ویژه 
و پیگیری تامین داروهای این کودکان از جمله مواردی 
بود که در نشســت استاندار با دانش آموزان اوتیسم و 

والدینشان به آن ها پرداخته شد.
گفتنی است؛ اســتاندار هرمزگان همچنین به همراه 
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان و مســوولان این 
نهاد از نمایشــگاه آثار تولیدی ماه )مدارس استثنایی 

هرمزگان( بازدید کردند.
پیشرفت ۸۰ درصدی فاضلاب بندرعباس و تاکید 

بر فوریت تکمیل این طرح
 اســتاندا هرمزگان به پیشــرفت ۸۵ درصدی شبکه 
فاضلاب بندرعباس اشاره کرد و گفت: تکمیل طرح 
فاضلاب بندرعباس جزو تعهدات دولت سیزدهم به 
مردم است که باید مراحل نهایی برای بسته شدن این 

پرونده به صورت جدی تر آغاز شود.
مهدی دوستی همچنین در نشست تخصصی با مدیران 
و کارشناسان سازمان مدیریت و برنامه ریزی، شرکت 
آب و فاضلاب هرمزگان و شرکت زیرساخت طرح 
بزرگ جمع آوری و تصفیه فاضلاب شهر بندرعباس، 

مراحل نهایی برای بســته شدن این پرونده را بررسی 
کرد.

وی با اشاره به افزوده شدن ظرفیت نهضت ملی مسکن 
بــه این طرح، اظهار کــرد: تکمیل طرح تصفیه خانه 
فاضلاب شــرکت زیرســاخت به منزله پایان پروژه 
فاضلاب شــهر بندرعباس نیست بلکه برای مراحل 
پایانی لازم است متولیان و مسیرهای تامین اعتبار برنامه 

زمانبندی اجرا مشخص شود.
طرح تصفیه فاضلاب شهر بندرعباس در سال ۱۳۸۰ 
بــا ظرفیت محدود انجام شــده بود که معضل بزرگ 
رهاسازی پساب به دریا را درپی داشت؛ از ابتدای دولت 
سیزدهم رفع این چالش در چند بخش بازسازی شبکه 
فرسوده، الحاقات جدید به شبکه، ارتقای ظرفیت شبکه 
به ۱۰۰ هزار مترمکعب در شبانه روز و از همه مهم تر 
هدایت پساب به صنایع در دستورکار قرار گرفته که با 

پیشرفت قابل ملاحظه ای روبرو بوده است.
در این نشست نیز عملیات های اجرا شده و باقی مانده 
از دومدول طرح تصفیه فاضلاب تشــریح و با تاکید 
استاندار هرمزگان بر تسریع در کار، تهیه جدول شرح 
کار متولیان در مراحل پایانی طرح به حوزه آبفا محول 

شد.
انتقاد استاندار هرمزگان از عملکرد ضعیف 

دانشگاه ها در احداث خوابگاه 
اســتاندار هرمزگان بــا گلایــه از وضعیت احداث 
خوابگاه های دانشجویی، گفت: احداث خوابگاه های 
دانشجویی یکی از مهم ترین تعهدات دولت سیزدهم 
به مردم اســت و دانشگاه ها با کم کاری در این بخش 

ضعیف ترین عملکرد را دارند.
مهدی دوســتی در نخستین نشست شورای مسکن 
اســتان هرمزگان که با حضور مدیران دســتگاه های 
اجرایی و حضور ویدئوکنفرانسی فرمانداران برگزار 
شد، در بررسی روند احداث خوابگاه های دانشجویی 
استان با ابراز نارضایتی از وضعیت پیشبرد تعهدات در 
این حوزه افزود: سه دانشگاه هرمزگان، علوم پزشکی 
و آزاد ضعیف ترین عملکرد را در پیگیری نهضت ملی 
مسکن داشته اند. وی افزود: این کم کاری و بی تفاوتی 
نسبت به تعهدات دولت در سایر امور دانشگاه ها تاثیر 
خواهد داشت و مراتب به وزیر علوم اطلاع داده خواهد 

شد.
دوســتی در روند بررســی مصوبات جلسه پیشین 
شــورای مســکن نیز با تاکید بر لزوم تامین زمین در 
روســتاها اظهار کرد: در هفت روز آینده باید تکلیف 
۵۱ روســتای بلاتکلیف در شهرســتان های میناب، 
بندرعباس، بندرخمیر، ســیریک و رودان برای تامین 
زمین مشخص شود و دستگاه های اجرایی به تعهدات 
خود در این روســتاها طبق مصوبات نشســت های 
پیشین عمل کنند. استاندار هرمزگان همچنین با ترک 
تشریفات برای اجرای طرح ۱۲ کیلومتری تامین برق 

موقت نهضت ملی مسکن رویدر نیز موافقت کرد.
تسهیل و تسریع در احداث مسکن مددجویی، تامین 
زمین برای واجدین شــرایط دریافت زمین در قانون 
جوانی جمعیت، تکمیل منازل مددجویان بهزیستی، 
تعیین تکلیف وضعیت مســکن مهر بندرلنگه، ارائه 
برنامه زمانبندی احداث و بررسی نقشه  خوابگاه های 
دانشجویی همچنین حل مشکلات تعاونی ها از دیگر 
تاکیدات استاندار هرمزگان در شورای مسکن بود که 

با قید فوریت در نشست تخصصی بررسی می شود.
هرمزگان میزبان یکی از مهم ترین رویداد ورزشی آسیا 

است
با حضور استاندار هرمزگان جلسه شورای ورزش 

و تربیت بدنی هرمزگان برگزارشد.
جلســه شــورای ورزش و تربیت بدنی  هرمزگان به 
ریاست استاندار و با حضوراحمد مرادی نماینده مردم 
در مجلس شورای اسلامی ، مظفرمهری خادمی نسب 
مدیرکل ورزش و جوانان اســتان و تعدادی از مدیران 
برگزار شــد. مهدی دوستی  استاندارهرمزگان در این 
جلســه  با اشاره به لزوم انجام برنامه ریزی دقیق برای 
میزبانی مســابقات هندبال ساحلی باشگاه های آسیا، 
میزبانی این مسابقه را یکی از بزرگ ترین و مهم ترین 
رویدادهای ورزشــی کشور دانســت و بیان داشت: 

باید موضوعات مربوط به این  رویداد  را تا روز شروع 
مســابقات به صورت جز به جز مد نظر داشــت. وی 
افــزود: این رویداد باید با مدیریت اداره کل ورزش و 
جوانان تشکیل و همه ابعاد تخصصی، حقوقی و مالی 

نیز در تصمیمات در نظر گرفته شود.
استاندار هرمزگان عنوان کرد: برنامه ریزی های انجام 
امور باید  در سه بازه زمانی قبل، حین و بعد از برگزاری  
مسابقات تقســیم بندی شود و میزبانی شایسته و  در 
خورشان نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران منوط 
به پیش بینی امکانات مورد نیاز برای اســکان، حمل و  
نقل، پزشــکی، روابط عمومی و اطلاع رسانی، آمار و 
انفورماتیک، تشریفات و  پشتیبانی است که باید از هم 

اکنون به آن پرداخت. 
دوستی اضافه کرد: از جمله مواردی که باید در مرحله 
قبل از برگزاری مســابقات به آن  توجه کرد، بررسی 
وضعیت اماکنی اســت که مســابقات در آن  برگزار  
می شــود، لذا باید بررسی های لازم برای رفع نواقص 
احتمالی و ایجاد شــرایط ایده آل برگزاری مسابقات 

صورت پذیرد. 
وی با بیان این که این مســابقات دربندرعباس برگزار 
می شود، در واقع این شهر نماینده جمهوری اسلامی 
ایران اســت گفت: برای برگزاری میزبانی هرچه بهتر 
باید از ظرفیت های ملی در تمام زمینه ها به ویزه رسانه 
ملی برای انعکاس اخبار و رودیدادهای این مسابقه بهره 
برد. استاندار هرمزگان میزبانی این  رویداد را گام مهمی 
در راستای خنثی سازی تبلیغات ایران  ستیزانه دشمنان 
خواند و  با اشاره به اهمیت برگزاری این مسابقات در 
حــوزه بین الملل ،  تاثیرات این میزبانی را هم درحوزه 
دیپلماسی و  هم در حوزه فرهنگی بسیار مهم و اساسی 
عنوان کرد و یادآور شد: نگاه جامعه بین الملل به ایران 
نگاهــی  غیر واقعی و متاثر از تبلیغات منفی معاندین 
اســت و برگزاری این مسابقات به ما کمک می کند تا 
جایگاه حقیقی جمهوری اسلامی ایران را به جهانیان 
نشان دهیم.  احمد مرادی نماینده مردم استان در مجلس 
شورای اسلامی اظهار داشت: طی دیداری که به اتفاق 
مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان با رئیس فدراسیون 
هندبال  برنامــه ریزی های لازم برای این رویداد مهم 
انجام شد و  امیدواریم میزبان شایسته ای در بندرعباس 
برای مسابقات هندبال ساحلی باشگاه های آسیا باشیم. 
وی یادآورشــد: استان هرمزگان توانایی برگزاری این 
گونه تورنمنت ها را دارد و می بایست از تمامی ظرفیت 
های لازم برای این که توانایی هایمان را ثابت کنیم به کار 

ببندیم تا بهترین رویداد را برگزار نماییم.
نماینده مردم استان در مجلس شورای اسلامی بیان کرد: 
مسابقات  آسیایی و بین المللی از آن جهت که می توانند 
معرفی کننده هویت جمهوری اســلامی به جهانیان 
باشند و برای نمایندگان مجلس، دولت حائز اهمیت 
هســتند و قطعا ما در راستای درخشش ورزشکاران، 
ورزش کشورمان و به اهتزاز درآمدن پرچم کشورمان 
در میادین بین المللی حمایت لازم را از حوزه ورزش 

خواهیم داشت.
مظفر مهری خادمی نســب در جلسه شورای ورزش 
و تربیت بدنی اســتان هرمزگان با تشکر از همراهی 
اســتاندار در حوزه ورزش این اســتان، اظهار داشت: 
مسابقات آسیایی پیشرو، نخســتین دوره مسابقات 
هندبال ساحلی قهرمانی باشگاه های آسیاست که در 
اواخر اردیبهشت ماه سال جاری در استادیوم ورزش 

های ساحلی سورو بندرعباس برگزار می شود.
وی بــا بیان این که ورزش به نوعی نماد پیشــرفت و 
توسعه کشــور ها شده است، تصریح کرد: یک ماه تا 
مسابقات آسیایی باقی مانده است. خادمی گفت:  تعداد 
۱۰ تیم خارجی و ۲ تیم داخلی در این رقابت ها حضور 
دارند و  اداره کل ورزش و جوانان اســتان هرمزگان به 
عنوان محور، وظایف ستاد را مشخص و به طور مستمر 

برنامه ها را پیگیری خواهد کرد.
متولی ورزش و جوانان هرمزگان با ابرازخرسندی از 
برگزاری این شورا اظهارداشت: هدف از تشکیل این 
شــورا اتخاذ سیاست های اجرایی، بررسی طرح های 
ورزشی و موارد مرتبط بوده که در این راستا چند دستور 

کار مهم برای جلسه آماده شده است.

دوشنبه 20 فروردین 1403، 28  رمضان 1445 ، 8 آپریل 2024، شماره 4436 2

استاندار هرمزگان:  

        اقتصاد کیش -  اســتاندار هرمزگان بر 
احداث مجتمع آموزشــی برای تسهیل در روند 
آموزش کودکان اوتیسمی و مناسب سازی مرکز 
فعلی آموزش کودکان اوتیسم در استان تاکید کرد 
و گفت: کودکان اوتیســم بیشتر از هر چیز دیگر 
نیازمند پذیرش خود در جامعه هستند و اعضای 
جامعه باید شیوه درست رفتار با این افراد را یاد 

بگیرند.

احداث مجتمع آموزشی ویژه کودکان 
اوتیسم مورد تاکید است

   

اقتصاد کیش -       چهارمین جلسه هم اندیشی جشنواره ملی خلیج فارس با حضور 
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان، معاونین و دیگر اعضا در محل دفتر مدیر 

کل برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشــاد اســلامی هرمزگان، اســمعیل 
جهانگیری در ابتدای جلسه ضمن تشکر از حضور اعضا در این جلسه و تبریک سال 
جدید و قبولی طاعات و عبادات همکاران بیان کرد: امسال جشنواره خلیج فارس را با 

قوت برگزار خواهیم کرد.
جهانگیری گفت: موضوع خلیح فارس موضوع هویتی است و استانی نیست و فرا 
ملی است و فرهنگ ایرانی به نام خلیج فارس تعصب دارند و حساسیت خاص خود 
را دارد و در ســال گذشته شاهد بودیم که شاعران دیگر کشورها که در این جشنواره 
حضور داشتند در خوانش اشعار خود با تعصب و احساسی از خلیج فارس نام می برند.

وی افزود: امســال جشــنواره را متفاوت از سال های گذشته برگزار خواهیم کرد و از 
دیگر دســتگاه اجرایی اســتان هم می خواهیم که در حد توان در این رویداد ملی با ما 

همکاری نمایند.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان ادامه داد: در مراسم اختتامیه علاوه بر رونمایی 
چندین اثر یا موضوع خلیج فارس به دنبال آن هستیم تا از مقامات کشوری برای حضور 

در این رویداد ملی دعوت بعمل آوریم.
گفتنی است: چهاردهمین جشنواره ملی خلیج فارس 6 الی ۱۰ اردیبهشت ماه با حضور 

گروه های موسیقی از سراسر کشور در بندرعباس برگزار می شود.

چهارمین جلسه هم اندیشی جشنواره  
ملی خلیج فارس برگزار شد

اقتصاد کیش -    مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور، با ذکر این نکته که 
توسعه زیرساخت های تامین آب قشم در اولویت است، گفت: با افتتاح طرح آبرسانی 
به روستای »هُلُر« واقع در جزیره قشم، تامین آب پنج هزارمین روستای کشور در قالب 

طرح ملی جهاد آبرسانی در هفته جاری به انجام می رسد.
هاشــم امینی، در جمع اصحاب رســانه، با اعلام این خبر، اظهار کرد: با اجرای طرح 
»جهاد آبرسانی« از ابتدای دولت سیزدهم تاکنون، مشکلات تامین آب پنج هزار روستا 

با جمعیت ۲ میلیون و 66۰ هزار میلیون نفر برطرف شده است.
وی از افتتاح طرح آبرســانی به شــهر »درگهان« و روستای »هُلُر« از طریق سامانه آب 
شیرین کن خبر داد و گفت: تامین پایدار آب شرب شهروندان مناطق مختلف قشم و 

توسعه زیرساخت های آن یکی از اولویت های وزارت نیرو محسوب می شود.
مدیرعامل آبفای کشور ادامه داد: با احداث سامانه آب شیرین کن، آب شرب پایدار شهر 
درگهان و روستای هلر با جمعیت ۱6 هزار و ۵۰۰ نفر به بهترین شکل ممکن و بدون 

هیچ مشکلی تامین می شود.
امینی خاطرنشان کرد: با افتتاح آب شیرین کن شهر »لیردف«، کیفیت آب این شهر و ۲۰ 
روستای مجتمع آبرسانی »کاشی کرتی« از توابع شهرستان جاسک با جمعیت ۱۰هزار 

و ۴۵۱ نفر ارتقای چشم گیری پیدا خواهد کرد.
وی گفت: با توجه به تامین آب ۲۰ روستای شهرستان جاسک از ۲ حلقه چاه حفر شده 
در دشت »زرآباد« استان سیستان و بلوچستان و شور شدن تدریجی این چاه ها، مقرر 
شد تا با راه اندازی این آب شیرین کن کیفیت آب این شهرها بهبود یابد تا مردم بتوانند از 

آب شرب با کیفیت و مطلوب استفاده کنند.
این مقام مسوول با اشاره به اینکه با افتتاح خط انتقال آب از مخزن »درکوه« به روستاهای 
کنار »سیاه تم گس دولاب«، »سرریگ عایشه آباد« و »چاهو شرقی و غربی«، 6 هزار و 
۲۹۴ نفر از آب شرب بهره مند خواهند شد، ادامه داد: یکی دیگر از اقدامات مهم و موثر 
شــرکت آب و فاضلاب کشــور در روز عید سعید فطر، کلنگ زنی خط انتقال آب از 

دوراهی بندر خمیر تا »کهورستان« به طول ۷۲ کیلومتر خواهد بود.
مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور خاطرنشان کرد: با اتمام این طرح، 
شهر »رویدور« و ۳۸ روستای منطقه کهورستان و خمیر از آب شرب بهره مند خواهند 

شد.

مدیرعامل آبفای کشور خبر داد:

توسعه زیرساخت های تامین آب قشم 
در اولویت است

اقتصاد کیش -  مدیرعامل نیروگاه بندرعباس گفت: پنج میلیارد و ۷۳۰ میلیون کیلووات  
ساعت انرژی سال ۱۴۰۲ در واحدهای بخار و گازی این نیروگاه تولید شد.

به گزارش روابط عمومی شرکت مدیریت تولید برق هرمزگان، داریوش محمودی با 
اعلام این خبر افزود: از این میزان انرژی تولیدی، پنج میلیارد و ۵۵۰ میلیون و ۳۹۰ هزار 
کیلووات ساعت سهم واحدهای بخار و ۱۸۱ میلیون و ۴۷۴ هزار کیلووات ساعت سهم 

واحدهای گازی بوده است.
وی خاطرنشان کرد: این در حالی است که این نیروگاه در اسفندماه سال گذشته، افزون بر 

۴۰۰ میلیون کیلووات ساعت انرژی تولید کرده است.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس اظهار کرد: درحال حاضر تعمیرات اساسی ۱۲۰ روزه 

واحد شماره یک بخار نیز با تلاش کارکنان بخش تعمیرات همچنان ادامه دارد.
محمودی یادآور شد: یکی از افتخارات نیروگاه بندرعباس در سال های اخیر، خودکفایی 
در زمینه ساخت ۹۰ درصدی قطعات نیروگاهی است و این مهم در سایه حمایت از 
تولید داخلی، همکاری با شرکت های دانش بنیان و با صرفه جویی ارزی زیادی محقق 

شده است.
نیــروگاه بندرعباس با چهــار واحد بخاری و ۲ واحد گازی با ظرفیت یکهزار و ۳۲۰ 
مگاوات به عنوان بزرگترین نیروگاه جنوب شرق کشور، نقش بسزایی در پایداری شبکه 
برق سراسری و تامین برق استان هرمزگان دارد؛ علاوه بر تولید پایدار انرژی حیاتی برق و 
پشتیبانی از شبکه سراسری، بخشی وسیع از قطعات مورد نیاز را با تکیه بر دانش، تجربه 

و تخصص کارکنان خود طراحی و مورد ساخت و بازسازی قرار می دهد.

مدیرعامل نیروگاه بندرعباس:

تولید بیش از پنج میلیارد کیلووات ساعت 
انرژی در واحدهای نیروگاه بندرعباس 

محقق شد

اقتصاد کیش -   مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان گفت: ۲ دستگاه خودرو آتش 
نشانی به ناوگان آتش نشانی بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان افزوده شد و ظرفیت 

خودروهای آتش نشانی به پنج دستگاه افزایش یافت.
مرتضــی ســالاری افزود: با توجه به اهمیت و کارکــرد و ماموریت های بنادر غرب 
هرمزگان ،تجهیز و ارتقای ناوگان امدادرســانی در بخش های امداد و نجات و آتش 

نشانی، یک ضرورت است.
وی با اشــاره به جایگاه نخست بنادر غرب استان در بخش ترانزیت خودرو، جایگاه 
نخست در ترابری مسافر بین المللی، جایگاه نخست در تخلیه و بارگیری و صادرات 
کالاهای یخچالی، جایگاه نخست در تردد شناور و جایگاه چهارم در صادرات کالاهای 
نفتی و غیر نفتی اضافه کرد: در سال های گذشته اقداماتی برای ارتقای وضعیت ایمنی 
انجام  شده و با نوسازی ناوگان آتش نشانی بندر و اضافه شدن خودروهای جدید و 
برنامه ریزی مناسب برای افزایش سطح دانش علمی و عملیاتی آتش نشانان بندر، ضمن 
افزایش ضریب ایمنی، مکان امن و ایمنی برای صاحبان کالا و مشتریان بندر و مالکان 

شناورها ایجاد شده است.
مدیریت بنادر و دریانوردی غرب استان هرمزگان با نظارت بر 6۰۰ کیلومتر مرز دریایی 
و پوشش ۱۰ بندر تجاری و مسافری، از کانون های مهم تبادلات تجاری و همچنین 

سفرهای دریایی محسوب می شود.

مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان:

 ۲ خودروی آتش نشانی به بنادر و 
دریانوردی بندرلنگه الحاق شد

اقتصاد کیش -   عمل جراحی دشوار و کم سابقه کبد برای نخستین بار در بیمارستان 
پیامبر اعظم)ص( جزیره قشم با موفقیت انجام شد.

این عمل جراحی توسط دکتر امیرمسعود عزیزپور متخصص جراحی عمومی در اتاق 
عمل بیمارستان پیامبر اعظم)ص( سرزمین آب و آفتاب انجام شد.

وی درباره این عمل گفت: بیمار، زن ۴۳ ســاله ای بود که پس از انجام ســونوگرافی و 
آزمایش های لازم، به علت افت فشار، درد شکم ناگهانی، خونریزی، مایع فراوان داخل 
شکمی به همراه نقاط ملتهب و خونریزی دهنده داخل کبد و چند توده کبدی بلافاصله 

به اتاق عمل منتقل و مورد عمل جراحی قرار گرفت.
متخصص جراحی عمومی بیمارستان پیامبر اعظم)ص( قشم با بیان اینکه هنگام انجام 
این عمل حدود ۲ لیتر خون داخل شــکم این بیمار وجود داشت و یکی از توده های 
همانژیوم کبدی نیز پاره شده بود، گفت: این عمل جراحی پنج ساعت به طول انجامید.

عزیزپور با اشاره به اینکه بیماری همانژیوم در زنان شایع  تر از مردان است ولی احتمال 
رشد کمی دارد و احتمال پارگی خود به خود آن نیز تا حدودی نادر است، اضافه کرد: 
این بیمار می بایست در مراکز تخصصی جراحی کبد عمل می شد که به دلیل بدحالی، 
شرایط بیمار و احتمال خونریزی امکان انتقال آن از قشم به بندرعباس وجود نداشت.

وی اظهار کرد: این بیمار بعد از انجام ۲ مرحله جراحی و بعد از گذشت چهار روز با 
حال عمومی خوب از آی. سی. یو بیمارستان پیامبر اعظم)ص( قشم به بخش عمومی 

منتقل شد.
کبد یکی از اندام های مهم بدن است که بدون آن ادامه حیات ممکن نیست.

بیمارستان تخصصی پیامبر اعظم )ص( بزرگترین و مهمترین مرکز درمانی جزیره قشم 
محسوب می شود که با ایجاد فضای جدید، تجهیزات کاملا تخصصی، استاندارد و با 
ارایه خدمات به صورت دولتی، تحولی عظیم در زیر بنای ســلامت مردم این جزیره 
ایجاد کرده است. این مرکز در حال حاضر دارای ۱۲۸ تخت در بخش های تخصصی 
سی. سی. یو)مراقبت های ویژه قلبی(، آی. سی. یو)مراقب های ویژه(، داخلی، جراحی، 
اورژانس، نوزادان و اطفال، زنان، بلوک زایمان، ریکاوری، استریلیزاســیون مرکزی، 
تالاسمی، همودیالیز، آزمایشگاه، رادیولوژی، سونوگرافی و داروخانه شبانه روزی، به 

صورت ۲۴ ساعته فعال و به ارایه خدمات می پردازد.

 

عمل جراحی دشوار و کم سابقه کبد 
در قشم با موفقیت انجام شد

اقتصاد کیش -     معاون نظارت، بازرسی 
و حمایت از حقــوق مصرف کنندگان 
هرمزگان از تشکیل ۷پرونده تخلف برای 
واحد های تعمیرگاهی در هرمزگان خبر 

داد.
عبدالرضا پیروی منش گفت: بازرسان این 
ســازمان از ابتدای طرح نظارتی ویژه ماه 
مبارک رمضان و نوروز ۱۴۰۳ بیش از ۱۹۳ 
مورد بازرسی از واحدهای تعمیرگاهی در 

هرمزگان بعمل آوردند. 
وی افزود: در بازرسی های انجام شده از 
واحدهای تعمیرگاهی ۷ پرونده تخلف به 

ارزش ریالی بیش از۲۳۵ میلیون ریال توســط بازرسان این سازمان تشکیل و جهت 
صدور رای نهایی به مراجع ذیصلاح ارجاع گردید.

پیروی منش در پایان تاکید کرد: شــهروندان می توانند در صورت مشــاهده هر گونه 
تخلف واحدهای صنفی اعم از کم فروشــی، گرانفروشــی، عدم درج قیمت مراتب 
تخلف واحدهای صنفی مراتب را با شــماره تلفن ۱۲۴ و یا بامراجعه به ادارات تابعه 
در شهرستان ها و در مرکز استان به سازمان صنعت، معدن و تجارت مراجعه نموده و 

موارد را گزارش نمایند.

 معاون نظارت، بازرسی و حمایت از حقوق مصرف کنندگان هرمزگان اعلام کرد:

تشکیل 7 پرونده برای واحد های 
تعمیرگاهی در هرمزگان


